



Pan African Lawyers Union
Union Panafricaine des Avocats
União Pan-Africana dos Advogados
اتحاد المحامين الأفارقة

Call for Applications:

Short-term Consultant for the Development of a Training Manual on Genocide Prevention.

Location: Remote

Deadline: 22nd November 2024, 18:00 East African Time (EAT)

Appel à candidatures:

Consultant à court terme pour l'élaboration d'un manuel de formation sur la prévention du génocide.

Lieu : À distance

Date limite : 22 novembre 2024, 18 h 00, heure d'Afrique de l'Est

Chers membres,

Dear Members,

PALU is looking for an experienced professional with a background in international criminal justice for a short-term consultancy (remote). Please send in your application by the 22nd of November 2024. For more information on the project, required qualifications and how to Apply, please see below.

PALU est à la recherche d'un professionnel expérimenté dans le domaine de la justice pénale internationale pour un poste de consultant à court terme (à distance). Veuillez envoyer votre candidature avant le 22 novembre 2024. Les informations concernant le projet, les qualifications requises et les modalités de candidature sont présentées ci-après.

[Click Here](#)

[Cliquez ici](#)





Copyright © 2024 Pan African Lawyers Union, All rights reserved.
You are receiving this email because you opted in via our website

Our mailing address is:

Pan African Lawyers Union
No. 3 Jandu Road, Corridor Area, P.O. Box 6065 Arusha, Tanzania
Arusha
Tanzania

[Add us to your address book](#)

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

